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Referat FAU-møte Manglerud skole 
Dato og sted: 07.11.2022, Manglerud skole 

Dagsorden 
1. Velkommen 

2. Rektor informerer 

3. Valg av referent og godkjenning av referat fra forrige møte 

4. Økonomistatus FAU 

5. Innmeldte saker og oppfølging fra forrige møte 

6. Eventuelt 

7. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

8. Arbeidsgruppene jobber separat 

Saker: 

1. Velkommen og oppfølging fra forrige møte 
- FAU-styret har sendt en henvendelse til rektor om skolesvømming. 

- To representanter i driftsstyret ble valgt på FAU-møte i fjor og sitter til 31.12.2023. 

2. Rektor informerer 

Skolesvømming - oppfølging fra forrige møte 

Tilbakemeldingen skolen har fått er at Manglerud skole kan begynne med svømming på Manglerud bad 

fredag i uke 46. Det blir i hvert fall svømming for 4. trinn nå, men det er uklart ennå om andre trinn får 

tid.  

Skolens plan for foreldremøter - innmeldt av FAU 

Foreldremøtene er lovpålagt for skolen å avholde to ganger i året fordelt på ett møte hvert semester. 

Det er en del faste ting på dagsorden. Ellers ønsker skolen generelt at møtene brukes til å skape 

klassemiljø og å bli kjent i klassen og hvilke positive ting man kan jobbe sammen om.  

- 1. trinn: bli kjent både med lærere og foreldrene med hverandre. Viktig å få på plass 

klassekontakter, skape fellesskap, lærer snakker om hva som skjer i klassen og undervisning 

- 2. trinn: den kommende sammenslåingen på 3.trinn 

- 7. trinn på våren: overgangen til ungdomsskolen 

- 8. og 10. trinn: hele trinnet – gjennomgang med sosiallærer og snakk om karakterer 

Hvor mye frihet den enkelte lærer har til å lage sitt eget opplegg (lekser, ukeplan etc) og hva som 

er felles for trinnene og hele skolen – innmeldt av FAU 
Rektor påpekte at dette var mye mer styrt tidligere før den nye læreplanen. På 1. -7. trinn jobber man i 

klassene med sosiale ferdigheter med programmet SMART oppvekst. På 8.-10. trinn man jobber med en 

sosial plan. 

Lærerne skal ikke holde seg utenfor teamet sitt. På planleggingsdagene jobber skolen med struktur og 

hva som er felles. Alle klassene på trinnet skal ha lik ukeplan. Manglerud skole har mange ansatte og det 



   

 

  2 av 4 

 

er selvfølgelig situasjoner hvor samarbeidet ikke er like bra på trinnet eller mellom klasser. Skolen har 

direkte dialog med lærere om dette og jobber aktivt med å forbedre samarbeidet.  

Skolen sier at meldinger og beskjeder skal skjer i Skolemeldingsappen. Ledelsen får ikke alltid beskjed 

om der hvor det er ulikt. Og gjerne beskjed til leder på trinnet, med rektor i kopi. Kommunikasjonen fra 

skolen til hjemmet kan også være ulik fordi enkelte foreldre kan ha spesialbehov. 

Manglerud skole har fremdeles lekser, og rektor påpekte at det er viktig er at det er gode lekser. Skolen 

jobber med dette blant personalet. Hensikten med leksene er å involvere foreldrene i barnas læring 

fordi det har dokumentert effekt på ungenes læring at foreldrene er involvert.  

Språkbruk blant elevene – innmeldt av rektor 
Begynne å jobbe med språkbruk på alle trinn. Skolen synes elevenes språkbruk er mindre hyggelig. Tror 

at elevene mange ganger ikke vet hva de sier. Trenger også foreldrenes involvering. Skolen jobber ulikt 

på forskjellige trinn og sosiallærerne er involvert. 

Info – beskjed fra sosiallærer på ungdomsskoletrinnet 

Skolen har grunn til å tro at det drikkes mer på ungdomsskoletrinnet nå enn tidligere. Ber foreldrene om 

å snakke med ungdommene våre fordi det er viktig å passe på dem. Natteravn er også veldig viktig.  

Skoletur på 10. Trinn – innmeldt av FAU 

Rektors oppfatning er at skoletur på 10. trinn forsvinner mer og mer fordi skolen og alt i regi av dem skal 

være kostnadsfritt. Om skolens personale er med, slår gratisprinsippet inn. Foreldrene har rett til å gå en 

gave til skolen, dvs at skoleturen er en gave fra foreldrene til klassen.  

Rektor mener det er mange fordeler med klasseturer og at det gir en stor gevinst både faglig og sosialt 

for elevene. Tema for klasseturene passer godt med den nye læreplanen med tverrfaglige tema 

(demokrati etc). Det er viktig at alle er med og det bør være 80 – 85 % deltakelse på trinnet. De elevene 

som ikke er med på tur, får et opplegg på skolen. 

International classes har ikke vært med på turene så langt, men det er ikke noe hinder for det. 

Utekontakten og kontakten til Klubb1 er med.  

Alle klassene på trinnet bør begynne å tenke på klasseturen allerede på 8. trinn. Det viktige er å samle 

inn penger til turen.  

3. Valg av referent og godkjenning av referat fra forrige møte 
Ingen kommentarer til referatet fra forrige møte. 

4. Økonomistatus FAU 
Økonomiansvarlig Stefan E. Nilsen informerte. 

- Inn: 10 000 kr for salg av restlager for 17. Mai 

- 1. trinn skal få satt over 2000 kr på trinnkontoen.  

- 9. trinn: innskudd fra dugnader 

- 10. Trinn: en større sum ut pga klasseturen som ble avholdt tidligere i høst 
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Det ble informert fra salen om at dugnader blir organisert av en dugnadsgruppe som er felles f or hele 

trinnet, dvs hittil kun for de tre klassene på den norske delen av skolen. Sparing til klassetur i 10. klasse 

er årsaken til dugnadene.  

5. Innmeldte saker og oppfølging fra forrige møte 

Deling av dokumenter for FAU - oppfølging fra forrige møte 

Skolen kan ikke gi FAU et team på Teams fordi vi å være ansatte på skolen for å ha det. FAU ønsker ikke 

at styret utforsker andre løsninger som Google, OneDrive eller lignende pga krav til personvern og 

behovet for sikkerhet fra løsningen.  

Oppfølging: FAU-styret sjekker hvordan FAU på andre skoler gjør dette og melder tilbake.  

Skolehagegruppa ber om 2000 kr fra FAU for å kjøpe inn ved til FAUs dugnader i skolehagen  

FAU-styrets forslag til vedtak: ja til å støtte skolehagen for å kjøpe inn ved. 

Vedtak FAU: ja 

6. Informasjon fra arbeidsgruppene 

AKS 

Fått informasjon fra fjorårets gruppe. De jobbet mest med mat og servering. I  møte med AKS-leder ble 

det informert om at AKS har ett varmt måltid i uka. Matbudsjettet er 51 kr, pr barn, pr måned. Man 

jobber videre med å se på hvilke samarbeidsflater som er mellom AKS og FAU. FAU kan muligens hjelpe 

med informasjon ved arrangementer. AKS ønsker tilbakemelding på hvilken informasjon som kan legges 

på skolens nettsider. Innspillene fra salen dreide seg om informasjon for 1. klasse og foreldrene til nye 

skolebarn (FAQ, faste tidspunkter og hendelser, tidligere informasjon om oppmøte og tidspunkter første 

AKS-dag).  

AKS lurte på om FAU kunne bidra med utstyr til AKS. Leker etc. F.eks. en Legoinnsamling. Arbeidsgruppa 

ønsket innspill fra FAU. Spørsmål fra salen om hvorfor det er så store forskjeller mellom de ulike basene 

på AKS.     

Natteravn 

Sliter med rekruttering og ønsker innspill til hvordan skal de rekruttere folk til å gå natteravn. De får nå 

oppbevare vestene på Klubb1 på Manglerud bad og trenger da bare å forholde oss til Klubb1 sine 

åpningstider og klubbleder.   

Skolemiljø og pedagogikk 

Har snakket med rektor om at vi ønsket at skolen skulle bli en sertifisert dysleksivennlig skole. Rektor var 

positiv, men påpekte at det viktige er å få satt dette i system og at det blir jobbet med kontinuerlig. 

Rektor tar forslaget videre i skolens kanaler som medbestemmelsesutvalget (MBU) og driftsstyret. 

Rektor kommer med en oppdatering på FAU-møtet i desember.  

Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 

Arbeidsgruppa ønsker at skolen skal få en hjertesone. Det er et samarbeid mellom skole, trygg trafikk og 

FAU og er en holdningskampanje og kunnskap om trafikksikkerhet. Skolen må søke om å bli tatt opp, 
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noe arbeidsgruppa ønsker at skolen skal bli i år. Om skolen blir tatt opp, får vi tilgang til støtte og 

veiledning om trafikksikkerhet.  

Oppfølging:  

- Arbeidsgruppa for trafikksikkerhet, idrett og uteområder skriver et fremlegg med dette konkrete 

forslaget og sender det til rektor og FAU-leder. Da kan FAU høre hva rektor og skolen tenker om 

saken og hva som er skolens innstilling.  

- Arbeidsgruppa tar kontakt med skoler i nærmiljøet som har hjertesoner. Undersøker videre om 

sykkelprøve og trafikkopplæring og hva læres barna opp i.  

Skolehagen 
Alt bra. Har fått penger til ved for foreldredugnadene. 

17. Mai – gjelder kun 4. trinn 

Fått dokumentasjon fra den forrige arrangementskomiteen og bruker deres erfaringer. Fått ut info til 

foreldrene.  

Skoleball og vitnemålsutdeling - gjelder kun 10. trinn 

Alt bra og har landet dato for begge arrangementene. Fått økonomirapport fra i fjor. God 

foreldregruppe som stiller opp. 

7. Eventuelt 

Integrering mellom den norske delen av skolen og international classes 
Det ble diskutert om det er mål med integrering mellom den norske delen av skolen og international 

classes. Spørsmål om hvordan skolen jobber med dette og hva som er føringene. Videre diskusjon om 

hva FAU kan bidra med. FAU mente at per i dag har skolen har en jobb å gjøre med integreringen fordi 

opplevelsen er at det er to ulike skoler. Det er ønske om at den norske delen av skolen og internatio nal 

classes er mer samkjørt.  

Oppfølging:  

- FAU-styret ber rektor om å redegjøre for hvilke føringer som finnes for international classes, 

forholdet mellom international classes og de norske klassene og om integrering er et mål, 

hvordan skolen jobber og hva som er målet. Er det en forskjell mellom det som er målet og 

hvordan dagens praksis er? 

- Innkallinger til og referat fra FAU-møter skal være på både norsk og engelsk.  

8. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 

 

Marthe Stiansen Ökvist - leder, referent 


